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Uni-edit以黃色底色標示文字暨新增註解指南
如何以黃色底色標示文字
步驟1. 於常用面板，在顏色標示紐按下滑鼠左鍵
 (
文字面板之顏色標示文字紐
選擇黃色
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步驟2. 以顏色標示符標標選出需要被標示的文字，如下圖，被標示之文字將出現黃色底色。
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步驟3.  可再選擇其他需要被標示之文字段落。
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步驟4.  如要取消原標示之文字的顏色，只要簡單再標示符標標選要取消之段落即可。
步驟5.  按下鍵盤的Esc鍵並點選螢幕任一位置即可取消以黃色底色標示文字功能。

如何新增註解
請利用新增註解功能說明問題，以利翻譯及編輯人員能夠更清楚明瞭您欲表達之意思，並能為您做出適當的編修服務。
 
步驟1. 請標選您要說明問題之文字段落，如下圖。
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步驟2. 請於校閱面板，點選新增註解，則可填寫註解內容的方框會出現於右方。
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步驟3. 請於該方框內輸入您欲與翻譯或編輯人員說明之問題，盡可能詳細說明，有利翻譯及編修人員為您服務。
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步驟4. 我們建議作者盡可能先自行修訂文字(如能使用追蹤修訂之功能最佳)，然後標示該文字段落，以新增註解功能說明問題。
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Purpose: To evaluate the 5-year efficacy of photodynamic therapy (PDT) in patients with polypoidal
choroidal vasculopathy (PCV).
Methods: Forty-two eyes of 36 patients with PCV followed up for at least 60 months after PDT were

retrospectively reviewed. The diagnosis of PCV was based on indocyanine green angiography (ICGA),

treated with PDT, and were re-treated with either a combination of PDT and anti-vascular endothelial

growth factor (anti-VEGF) injection or with only anti-VEGF injection. The recurrence of PCV was
defined as the emergence of active polypoidal lesions as observed with fluorescein angiography (FA)
and ICGA. Retreatment was performed when leakage of fluorescein or subretinal fluid/intraretinal cyst

on optical coherence tomography was noted during follow-up examinations.
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Methods: Forty-two eyes of 36 patients with PCV followed(every month for 5 years or moreup-for-at

least 60 months Jafter PDT were retrospectively reviewed. The diagnosis of PCV was based on Comment [Ozy1]: What I want to say is that the
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Purpose: To evaluate the 5-year efficacy of photodynamic therapy (PDT) in patients with polypoidal

choroidal vasculopathy (PCV).
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